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Referat fra OSSK  

3. mai 2023 

 

• Nestleder ønsket velkommen med en stille stund, og inviterte en kjærlig Gud til å 

hjelpe oss med å ta gode beslutninger 

• Presentasjonsrunde:  

Til stede: Nestleder, kasserer, sekretær, RKM, nestleder OR, leder Aktivitetskomiteen, 

kasserer Aktivitetskomiteen, representant for «Bak Fasaden -gruppa», GSR 

«Mandalsgruppa, midlertidig GSR «Mandagsgruppa», representant for 

«Torsdagsgruppa» 

• 12 Tradisjoner lest 

• 9. Konsept lest i sin helhet 

• Referat forrige møte: godkjent 

• Dagsorden godkjent 

 

Rapportering: 

Administrative tjenere: 

Leder: Har avlevert skriftlig rapport: sjekket mail, kommunisert med medlemmer av 

komiteen og laget dagsorden til månedens møte. 

Kasserer: Sjekket mail. Oppdatert regnskapet. Saldo på konto er kr 55 153,78. Ingen grupper 

har bidratt denne måneden. 

Sekretær: sjekket mail, skrevet referat og sendt ut 

RKM: lest mail, sendt mail videre. Kommunisert med alle RKM`er angående 

verdenskonferansen. En gruppe bestående av delegater, varadelegater og RKM`er, er blitt 

dannet i appen Whatsapp, og det kommuniseres her ift verdenskonferansen. 

Gruppene: 

«Mandalsgruppa»: Holder møter i Adolph Tiedemandsgt 1 i Mandal, søndager kl 19.00. Har 

fokus på trinn & tradisjoner, ellers BFI, Greit besøkt. Sender penger videre. 

«Bak Fasaden-gruppa»: Holder møter i Vestre Strandgt. 19a i Kristiansand, lørdager kl 12.00. 

Godt besøkt av medlemmer med varierende rusfri tid. Har fokus på trinn & tradisjoner, samt 

temaboks med åndelige prinsipper. Hadde en vellykket speakerdag med besøk utenifra. 

Sender penger videre. 

«Torsdagsklubben»: Holder møter i Lund kirke, Marviksveien 5 i Kristiansand, torsdager kl 

19.00. Det varierer mellom 7 – 25 stk på møtene. Mange flere tar verv nå og det er mer 

stabilitet i gruppa. Alle verv er pr.d besatt. Tema for møtene er hovedsakelig BFI, samt trinn. 
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«Mandagsgruppa»: Holder møter i Vestre Strandgt. 19a i Kristiansand, mandager kl 18.00. 

Dørene åpnes kl 17.00. Har fokus på trinn & tradisjoner, samt BFI. Er passe besøkt med en 

trygg, god og trivelig gjeng. 

Underkomiteer:  

Aktivitetskomiteen: sjekket mail, mange mail er sendt til kommune og brannvesen. 

Kommunisert med Kystlaget. Det som gjenstår å få på plass ift. årets Bragdøya er ett 

liveband og servicevillige til å ta ansvar for barneaktivitetene og countdown. Komiteen 

mangler også varakasserer. 

ORkomiteen: Kommuniserer med kasserer og har fått en grei ordning. Brosjyrer og bøker er 

bestilt. Ønsker å få til ett møte med Mandal fengsel, og trenger generelt servicevillige for å 

gjøre oppdrag der etter hvert. Panelleder på Ara er dyktig. Ønsker en egen brosjyrevegg på 

Ara. Har korrespondert med Arendal kommune. NB! Førstkommende OR-møte er flyttet 1 

uke frem pga 17.mai, neste komitemøte er da 24 mai. 

*»Bak Fasaden-gruppa» stiller spørsmål om hvordan vi kan få ut informasjon til gruppene 

om ledige verv og servicevillighet. Dette er forslagene som kom: 

• GSR`ene og de ulike komiteene bør gå i tenkeboksen, samt at alle medlemmer i OSSK 

har ett felles ansvar med å få ut informasjon. 

• Kan underkomiteer besøke gruppene og fremsnakke komiteene? 

• Ha service som tema på møtene. 

• Det må gjøres attraktivt og invitere folk til komitemøter. 

• Invitere gruppene til en info/planleggingsdag i feks OR. 

• Få inn i møteledernøkkelen informasjon om når neste komitemøte er. 

 

Saker OSSK: 

1. Valg:  

a. Vara RKM (2 år rusfri tid, 1 år varighet)   - 1 kandidat 

b. Leder OR (2 år rusfri tid, 1 år varighet)  - ingen 

 

a) Kandidat er til stede, vervsbeskrivelsen ble lest, kandidat enstemmig valgt. 

 

2.  Leder for aktivitetskomiteen har vært borte fra OSSK to ganger på rad 

(sak oppe for andre gang) 

Har gruppene fremdeles tillit til leder av aktivitetskomiteen? 

 

Gruppene har fått mail fra akomleder med redegjørelse for fraværet. Konsensus for 

tillitt til leder av aktivitetskomiteen. 

 

3. Budsjett for Bragdøya 2023 

 

Budsjett for Bragdøya 2023 fra Aktivitetskomiteen til godkjenning av gruppene. 

 

Forslag til budsjett ble sendt ut, budsjettet er basert på fjorårets tall. 

Spørsmål fra kasserer: Hva er merknaden i budsjettet om 20 %? 

Kystlaget skal ha 20 % av det folk betaler i registreringen, i tillegg til leie av øya.  
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Enstemmig godkjennelse av budsjettet. 

 

 

Saker Regionen: 

Valg: 

- Varakasserer (4 år rusfri tid, 2 år varighet)   - ingen 

- 2. Varadelegat (3 år rusfri tid, 2 år varighet)   - ingen 

- Kasserer Litteraturkomiteen (4 år rusfri tid, 2 år varighet) - ingen 

- Leder Servicekonferansen (3 år rusfri tid, ad-hoc)  - ingen 

- Leder ECCNA (3 år rusfri tid, ad-hoc)    - ingen 

- OR-koordinator x2 (3 år rusfri tid, 2 år varighet)  - ingen 

 

1. Konsensusbasert beslutningsprosess  
- Sak oppe for andre gang 
 
Beslutning fra 01.02.23: Enighet om at sak tas opp igjen når riktig ordlyd på sak 

kommer.  

Sak er videreført og tas på regionsmøte i juni. En mer konkret ordlyd vil komme. 

 

2. Sammensetning av tjenestekomiteen i NA Norge 

- Sak fra delegat 

Saken ble stemt på 05.04.23. Beslutningen var konsensus imot å inkludere delegat i 

NA Norges tjenestekomite. 

 

 

Møtet ble avsluttet med Bønn om sinnsro 

 


